
Jednání osadního výboru Radešov – zápis č. 2 – 12 

Dne: 22. 2. 2012 

Přítomni: M. Pohlová, J. Krtička, M. Seidlová 

Projednávané body: 

1. S peticí proti průzkumu a těžbě břidlicových plynů jsme obešli celý Radešov, získané 
podpisy jsme odevzdali na matrice. 

2. Po přecházející domluvě s místostarostou navrhujeme setkání osadního výboru, 
zástupce SDH Radešov ( Marek Voborník ) a zástupce města ( J.Škop ???) v termínu 
od 5.3. do 16.3. někdy okolo 16,00. Přesné datum necháme na vás a místo setkání 
taky ( klidně na úřadě ). 

3. Na závěr jsme diskutovali na téma zimní údržby. Všichni jsme se shodli, že TS a 
především pan Gennert si zaslouží pochvalu a dík. I přes náročnou sněhovou nadílku 
letošní zimy zůstala naše silnice sjízdná a schůdná, což se dá označit za malý zázrak ( a 
moje upozornění na zafoukanou Zákopanici bylo fakt jen upozornění, nechtěla jsem, 
aby vyznělo jako výtka , takže se tímto omlouvám ). Nevíme jak dlouho si budeme 
ještě zimy užívat, ale i tak díky. 

4. Další projednáme případně společně. 

Za osadní výbor zapsala M. Seidlová  

 


